
عملکرد تیم های رده پایه در تورنمنت های اخیر، زنگ خطری 
برای فوتبال ایران خواهد بود. باید دید فدراسیون فوتبال چه 

کنشی به این نتایج نشان می دهد.  وا
ایرنا نوشت: در حالی که تیم ملی بزرگسالان با هدایت امیر 
قلعه نویی موفق شد خیلی زود جواز صعود به جام جهانی ۲۰۲۶ 
را کسب کند، اما نتایج فاجعه بار در رده های پایه باعث شده تا 
زنگ خطر برای فوتبال ایران به صدا در بیاید.  ابتدا تیم فوتبال 
جوانان با هدایت حسین عبدی نتوانست در رقابت های جام 
ملت های آسیا عنوانی را کسب کند. این اتفاق در حالی رخ داد 
که فدراسیون فوتبال تصمیم گرفت با برنامه ریزی منسوخ شده و 
قدیمی از سرمربی نوجوانان برای هدایت جوانان استفاده کند. 
عبدی که نتایج خوبی با نوجوانان در جام جهانی به دست آورده 
بود، در حالی از قهرمانی در این رقابت ها صحبت می کرد که حتی 
کامی  نتوانست جواز حضور در جام جهانی را کسب کند.  بعد از نا
جوانان حالا نوجوانان با عملکردی فاجعه بار از مرحله گروهی 
جام ملت های آسیا حذف شدند! نوجوانان ایران با تیم های 
کره شمالی، عمان و تاجیکستان هم گروه بودند. نوجوانان با 
تساوی بدون گل کار خودشان را مقابل کره شمالی آغاز کردند؛ 
این نتیجه با توجه به اینکه کره شمالی یکی از مدعیان کسب 
عنوان قهرمانی بود باعث شد تا هواداران امیدوار باشند که 
نوجوانان بتوانند به راحتی در دیگر بازی ها به برتری دست پیدا 
کنند و صعود آسانی داشته باشند.  اما شکست ۳ بر ۲ مقابل 
عمان تمام معادلات را به هم ریخت و ایران در آستانه حذف از 
این رقابت ها قرار گرفت. نمایش بسیار ضعیف ایران در آخرین 
گردان چمنیان با نتیجه ۳ بر یک  دیدار نیز تکمیل شد و شا
مقابل تاجیکستان مغلوب شدند تا رویای صعود به جام جهانی 
برای نوجوانان خیلی زود به پایان برسد. عمق فاجعه آنجاست 
که بدانیم جام جهانی نوجوانان با حضور ۴۸ تیم برگزار می شود 
و آسیا در این رقابت ها ۸ سهمیه دارد. اما ایران حتی نتوانست 

یکی از این تیم ها باشد!
بود؛  خواهد  عجیب  بسیار  نیز  امید  تیم  برای  وضعیت 
به خصوص که این تیم هنوز سرمربی ندارد. تیم امید آخرین  
بار موفق شد در سال ۱۹۷۶ در المپیک مونترال شرکت کند و 
کنون نیز که تیم  بعد از آن غایب همیشگی المپیک  بوده است. ا
امید به روال سال های گذشته به دست فراموشی سپرده شده، 

فدراسیون زمان زیادی برای انتخاب سرمربی این تیم ندارد. 
فدراسیون فوتبال باید پاسخگوی این فاجعه باشد. چرا باید 
در کشوری که سرشار از استعدادهای ناب فوتبال است، این 
نتایج صورت رقم بخورد؟ چرا باید تیم های رده پایه با عملکرد 
فاجعه بار از رقابت های بین المللی حذف شوند؟ مهدی تاج 

به عنوان رئیس فدراسیون باید جوابی به این سوالات داشته 
باشد. مجید جلالی به عنوان رئیس کمیته فنی و مدیر توسعه 
و پیشرفت فوتبال ایران باید پاسخگوی این عملکرد فاجعه بار 
باشد. سوال بعدی اینجاست؛ چرا وقتی تیم نوجوانان در 
دیدارهای تدارکاتی نتایج ضعیفی کسب کرده بود، مسئولان 
فدراسیون برای جلوگیری از این فاجعه فکری نکردند؟ نقش 
کمیته جوانان و هیت رئیسه فدراسیون در رده های پایه چیست؟ 
عملکرد تیم های پایه آنقدر ضعیف بود که حتی وزارت ورزش نیز 
امروز از مسئولان فدراسیون فوتبال برای آسیب شناسی و بررسی 
کامی، از مسئولان فدراسیون فوتبال دعوت کرد تا  دلایل این نا

در جلسه ای با حضور معاون قهرمانی و حرفه ای شرکت کنند. 
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زنگ خطر برای فوتبال ایران؛

کامی سریالی برای فدراسیون پنج ستاره نا

گفتوگو

مدیر تیم فوتبال پرسپولیس تهران گفت: 
داور دیدار ما با ذوب آهن مرتکب یک اشتباه 
شد، اما یک سال می شود که محروم است. 
گر کاظمی هم اشتباه کرده، باید محروم شود.  ا
 افشین پیروانی پس از برتری یک بر صفر 
نساجی  مقابل  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
نساجی  تیم  این  داشت:  اظهار  قائمشهر 
با این هواداران حقش بیش از اینها است. 
می توان از بازی مقابل تیم های پُرهوادار مانند 
نساجی لذت برد. این تیم روز خوبی را رقم 
زد و ان شاءا... در بازی بعدی، نتیجه بهتری 
کند. وی در مورد مشکل طرفداران  کسب 
شهید  ورزشگاه  به  ورود  برای  پرسپولیس 
کرد: مسوول ورود  وطنی قائمشهر تصریح 
هواداران باید پاسخگوی این موضوع باشد. 
از هواداران پرسپولیس تشکر می کنم که سنگ 
تمام گذاشتند. پرسپولیس به هر جای ایران 
برود، هوادار دارد و این موضوع نشان می دهد 
تیم پُرطرفداری هستیم. مدیر تیم پرسپولیس 
بازی  گفت:  ناظمی  کوپال  قضاوت  درباره 
سختی بود و داور قضاوت خوبی داشت. با 
 ،) کتور این حال کاظمی در تبریز )مقابل ترا
سروش رفیعی را به اشتباه اخراج کرد و همان 
، انزونزی را در بازی با سپاهان اخراج نکرد.  داور
چرا همین داور مقابل استقلال خوزستان به 
رفیعی کارت قرمز نداد؟ من حق را می گویم. 
چه می شود داوری که این اشتباهات را کرده 

است، امروز قضاوت داشت؟
پیروانی افزود: ۲۰ روز است که همه از این 
کمیته داوران باید  موضوع مطلع هستند! 
بهتر مدیریت شود تا حق به حق دار برسد. 
در همین بازی با نساجی داور در دقیقه ۹۰ 
گر هم گل می شد باز  علیه ما پنالتی گرفت. ا
می گفتم قضاوت خوبی داشت. وی در مورد 
احضار خودش به کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال، به دنبال اظهارات یحیی گل محمدی 
درباره جادوگری خاطرنشان کرد: نمی دانم چرا 
مرا خواستند. اسمی آوردند و گل محمدی 
توضیح داد که موضوع به من ارتباط نداشت و 
من با جادوگر ارتباط ندارم. بنا نبوده که بروم. 
مدیر تیم پرسپولیس اظهار داشت: قانونی 
گذاشتند که خیلی ها رعایت نکردند. نمی توان 
با سقف بودجه به مقابله با تیم های بزرگ 
رفت. مربی تیم ملی می گوید هر کسی انتقاد 
می کند، حُب و بغض دارد؛ ما حُب و بغض 
نداریم. جای تعجب دارد چرا مدیران سایر 

تیم های آسیایی از خودشان دفاع نکردند!

پیروانی:  
کوتاهبا جادوگر ارتباطی ندارم

  شکایت پرسپولیس از خداداد
 بعد از توهین در یزد

باشگاه پرسپولیس از خداداد عزیزی شکایت کرد.  بعد 
 ، کتور تبریز از پایان دیدار تیم های چادرملو اردکان و ترا
حواشی زیادی به وجود آمد که حالا باشگاه پرسپولیس 
کنش نشان داده است.  باشگاه پرسپولیس  نسبت به آن وا
نسبت به اظهارات عجیب خداداد عزیزی سرپرست تیم 
کتور از او به کمیته انضباطی شکایت کرده و مستندات  ترا
آن هم ارائه شده است.  در ویدئویی که از خداداد عزیزی 
منتشر شده او با لفظ توهین آمیز خطاب به هواداران 
یزدی درباره پرسپولیس صحبت می کند که این موضوع 
کتور  باعث شده تا باشگاه پرسپولیس از سرپرست تیم ترا

شکایت کند. 

گلایه بیرانوند از بی معرفتی پرسپولیسی ها
کتور بار دیگر از فحاشی ها علیه خانواده اش  دروازه بان ترا
اظهار ناراحتی کرد.  علیرضا بیرانوند پس از تساوی ۲- ۲ 
کتور مقابل چادرملو گفت: در مورد بازی اصلاً صحبت  ترا
کتور امسال قهرمان  نکنید. خیال همه راحت باشد که ترا
می شود و بروید بخوابید. می خواهم یک چیزی به مردم 
عزیز کشورم بگویم؛ این بازی را با من تمام کنید. من هم 
برای این کشور هستم و زحمت زیادی برای ورزش کشور 
که هر استان و شهری  کشیده ام. برای خودم متاسفم 
می روم، فرهنگ خودشان را نشان می دهند. نمی دانم؛ 
بازیکنان چادرملو صحبت می کنند و می گویند ما نیستیم.  
وی تصریح کرد: خواهش می کنم فحش ناموس، زن و بچه 
ک هستیم و این بازی را  و مادر ندهید. همه ما برای یک خا
تمام کنید. کاری نکردم که بخواهید به خانواده ، زن، بچه  
و مادرم توهین کنید. ارزش ندارد به خاطر یک اتفاقی که 
افتاده این رفتارها صورت گیرد. می خواهم به هواداران 
پرسپولیس یک چیز بگویم؛ فکر نمی کردم آنقدر بی معرفت 
باشند. شش سال تلاش کردم و از زمانی که جدا شدم هیچ 
بی احترامی به هواداران پرسپولیس و مردم عزیز نکردم، جز 

اینکه صحبت هایی کردم که حقم بوده است. 

کت الهامی به نساجی بازگشت سا
سمتش  از  )شنبه(  روز  نساجی  صربستانی  سرمربی 
استعفا کرد.   ساوو میلوشویچ سرمربی نساجی امروز پس 
از توافق با مسئولان این باشگاه از سمت خود استعفا کرد. 
کت الهامی مربی ابتدای فصل نساجی بار  همچنین سا
کت الهامی، مربی فوتبال که  دیگر سرمربی نساجی شد.  سا
مدتی پیش به دلایل انضباطی پنج ماه از هرگونه فعالیت 
فوتبالی محروم شده بود حالا با پشت سر گذاشتن تقریبا 
نیمی از محرومیتش برای تعلیق کردن باقی محرومیت 
خود درخواست داده است.  نساجی با کسب ۲۱ امتیاز در 

رده پانزدهم جدول رده بندی لیگ برتر قرار دارد. 

اولین  زرندی، مدیرعامل فولاد مبارکه در  سعید 
گردهمایی مدیران سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی سراسر کشور به همیزبانی این شرکت گفت: گروه 
فولاد مبارکه نزدیک به ۷۵۰ میلیون یورو در زمینه برق 
سرمایه گذاری کرده  و تا پایان فروردین ماه سال جاری 
۱۲۰ مگاوات برق نیروگاه خورشیدی فولاد مبارکه وارد 
مدار می شود و برنامه ریزی ما برای تابستان امسال 
تولید ۲۵۰ مگاوات برق خورشیدی است؛ همچنین 
کنون  نیروگاه سیکل ترکیبی جدید فولاد مبارکه نیز تا
۴۶۰ مگاوات برق را وارد مدار کرده است. به این ترتیب 
گفت بیش از ۷۰۰ مگاوات خودتأمینی برق  می توان 
توسط فولاد مبارکه محقق خواهد شد.  سعید زرندی 

گفت: سرمایه گذاری در زیرساخت های شهرک های 
صنعتی از اهمیت زیادی برخوردار است و امید داریم 
در سالی که مزین به سال »سرمایه گذاری برای تولید« 
است، مجموعه شرکت شهرک ها به سهم خود بتواند 
نقش آفرین باشد؛ در سال ۱۳۹۹ از ۹۰۰ واحد صنعتی 
گرفته بود و  متوسط و بزرگ، یک نظرسنجی صورت 
نتایج آن نشان داد که نیاز اصلی این واحدها امکان 
این  و  شهرک هاست  زیرساخت های  از  بهره مندی 
که  گیرد، چرا موضوع باید مورد توجه وزارتخانه قرار 
نشان دهنده یک هشدار جدی است.  وی به استفاده 
از تجربیات جهانی در زمینه شهرک های یک پارچه 
اشاره کرد و افزود: در سال جدید باید مدل های جدید 

سرمایه گذاری در شرکت شهرک ها ایجاد شود تا بتوانیم 
به این نیاز پاسخ دهیم. باید از تجربیات جهانی در 
زنجیره«  یک  »روی  و  یک پارچه  شهرک های  زمینه 
گر بتوانیم مدل های موفقی در کشور  استفاده کرد و ا
از  زنجیره ای  و  افزوده  کشور  آبروی  به  کنیم،  ایجاد 

شهرک های صنعتی را تشکیل خواهیم داد. 
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه به سرمایه گذاری این 
شرکت در ۱۵ استان اشاره کرد و افزود: گروه فولاد مبارکه 
سرمایه گذاری های متعددی به ارزش بیش از ۵۰۰ هزار 
میلیارد تومانی در اقصی نقاط کشور داشته و ۱۲ موضوع 
اولویت دار در این مجموعه مشخص و برای تحقق آن ها 

تمرکز شده است. 

سرمایه گذاری۷۵۰ میلیون یورویی فولاد مبارکه در خودتامینی انرژی برق

شــهرستان
 

 
گــــزارش

 انتظارات بخش خصوصی فارس 
در حوزه معدن 

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس 
در  تصمیم  اخذ  چگونگی  و  اختیارات  موضوع  گفت: 
شوراهای معادن استان ها نیازمند بازنگری و بازبینی 
جدی است زیرا ظرفیت کارشناسی خوبی در استان ها 
وجود دارد اما با برخوردهای سلیقه ای و محدود کردن 
اختیارات و تصمیم گیری این شوراها در استان ها عملا 
جلوی فعالیت این شوراها گرفته شده است.  محمدصادق 
حمیدیان در جلسه روسای تشکل های اقتصادی استان 
فارس با وجیه ا... جعفری معاون معادن و فرآوری مواد 
گر قرار  وزارت صنعت، معدن و تجارت در شیراز بیان کرد: ا
باشد این شوراها در استان ها تشکیل نشود حجم ورودی 
مشکلات به مرکز بسیار زیاد و پروسه تصمیم گیری و تسریع 
آنها بسیار طولانی خواهد بود لذا انتظار داریم برای تسریع 
در حل مشکلات فعالان اقتصادی هر منطقه؛ به طور 
مجدد شورای معادن در استان ها با تفویض اختیارات 
وسیع قانونی مورد توجه جدی قرار گیرد.  وی با بیان اینکه 
خ سرمایه گذاری بخش معدن در فارس  بر اساس آمار نر
منفی ۲ و ۶ دهم درصد است، که این عدد منفی بیانگر 
این است که در ایجاد تمهیدات لازم این بخش کوتاهی 
شده افزود: تحقق شعار سال الزامات و تمهیداتی داره که 
هر کدام از بخش های دولتی و خصوصی باید نقش خود را 
به خوبی ایفا کند تا شاهد نمود عینی و ملموس آن باشیم.  
حمیدیان اظهارداشت: مشکلات حوزه معدن به گونه ای 
است که کمتر سرمایه گذاران حاضر به سرمایه گذاری در 
این حوزه هستند و با توجه به اینکه شکلات در این حوزه 
بسیار یاد است و فعالان این بخش در پیچیدگی مشکلات 
این بخش گرفتار شده اند، می طلبد برای این بخش فکر 
کید بر اینکه  اساسی شود.  رئیس اتاق بازرگانی فارس با تا
امیدواریم بازنگری در فعالیت شورای معادن استان ها با 
هدف افزایش سرمایه گذاری در بخش معدن دنبال شود 
اضافه کرد: حل مشکلات حوزه اقتصاد باید از مرکز تمرکز 
زدایی شود و به صورت منطقه ای بررسی شود تا اقتصاد هر 
استان به فراخور تقویت شود.  وی از جمله انتظارات بخش 
خصوصی از حوزه معدن را تعیین تکلیف صنایع معدنی و 
فرآورده های معدن عنوان کرد و ادامه داد: مسائل حوزه 
معدن از صدور مجوز و حمایت از تولید و فرآوری های آن 
واحد باید در خود بخش معدن دنبال شود زیرا تسهیل امور 
هر بخش در حوزه تخصصی خود دنبال شود؛ کاربردی تر و 
سریع تر انجام خواهد شد.  وی عنوان داشت: همچنین 
تعیین تکلیف پرونده های معطل مانده سنواتی نیز باید 
مورد توجه قرار گیرد و می بینیم پرونده در مزایده گذاشته 
شده و رفته منابع طبیعی با مخالف روبه رو شده اما در 
کتشاف با آن موافقت شده و بخشنامه های وزارت  پروانه ا
صمت نیز ناظر به این موضوع است اما در استان ها اراده، 
اختیار و قدرتی برای تصمیم گیری وجود ندارد که این 

موضوع نیز باید تعیین تکلیف شود. 

لزوم تقویت زیرساخت های اقامتی در رشت
کوتــــاه

جلسه ای با محوریت توسعه زیرساخت های 
گردشگری و جذب سرمایه گذار در شهر رشت 
با حضور رحیم شوقی شهردار رشت، محمد 
دانش شکیب معاون محیط زیست و خدمات 
شهری، غفور شفیعی معاون حمل و نقل، 
عمران و ترافیک شهری، علیرضا حسنی رئیس 
سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری و 
ناصر عطایی رئیس سازمان سرمایه گذاری و 
مشارکت های مردمی شهرداری رشت برگزار 

شد. 
 در این نشست، شهردار رشت با اشاره به 
شعار سال مبنی بر حمایت از سرمایه گذاری 
از سوی مقام معظم رهبری، بر لزوم تقویت 
اجرای  در  خصوصی  بخش  مشارکت 
کید کرد.  پروژه های عمرانی و گردشگری تا
وی با بیان اینکه وضعیت اقتصادی و منابع 
محدود شهرداری ایجاب می کند تا با جذب 
سرمایه گذاران بخش خصوصی، پروژه های 
مهم شهری به سرانجام برسد، اظهار کرد: 
امسال باید به صورت جدی تری حمایت از 
سرمایه گذاران را در دستور کار قرار دهیم و 
زمینه های حضور آنها را تسهیل کنیم.   شهردار 
رشت با اشاره به آمار گردشگران نوروزی سال 
جاری بیان کرد: در ایام تعطیلات نوروزی، 
از  زیادی  حجم  پذیرش  با  گیلان  استان 
مسافران، پس از مازندران در رتبه دوم کشور 
قرار گرفت. با این وجود، شهر رشت هنوز سهم 
شایسته ای از این میزان گردشگر جذب نکرده 
و یکی از دلایل آن، ضعف در زیرساخت های 
اقامتی و نبود دلایل کافی برای ماندگاری شبانه 
گردشگران است.   وی ادامه داد: مجموعه 

پیاده راه فرهنگی، بافت تاریخی بازار رشت، 
کان و تالاب عینک باید به  پارک جنگلی لا
عنوان مقاصد شاخص گردشگری توسعه یابند 
، زمینه ساز  تا علاوه بر ارتقاء سرانه فضای سبز
ماندگاری گردشگر در رشت نیز باشند.  شوقی 
همچنین به پروژه های در دست اقدام از 
جمله پروژه هتل گردشگری ۲۲ طبقه رشت، 
ساختمان تاریخی ساعت و برنامه های مرتبط 
با حوزه عمرانی اشاره کرد و گفت: با تسهیلات 
هدفمند، می توان از ظرفیت سرمایه گذاران 
ح ها بهره  برای به سرانجام رساندن این طر
گرفت.  شهردار رشت ابراز امیدواری کرد و 
بیان داشت: امید است با همراهی تمامی 
دستگاه های مرتبط از جمله منابع طبیعی، 
محیط زیست و بخش خصوصی، شهر رشت 
به جایگاه شایسته خود در حوزه گردشگری 
دست یابد.  در جلسه شورای اداری فرمانداری 
رشت با حضور نماینده ولی فقیه در استان 

گیلان مطرح شد: 

   افزایش ذخایر آبی گیلان به ۶۲۰ میلیون 
مترمکعب

آب  مدیرعامل  و  هیات مدیره  رئیس 
منطقه ای گیلان در جلسه شورای اداری 
شهرستان رشت از افزایش ذخایر منابع آبی 
گزارش روابط عمومی  گیلان خبر داد.  به 
شرکت سهامی آب منطقه ای گیلان، وحید 
خرّمی رئیس هیات مدیره و مدیرعامل آب 
منطقه ای گیلان در جلسه شورای اداری 
شهرستان رشت با حضور نماینده ولی فیقه 
در استان گیلان عنوان کرد: حجم ذخیره 
شده سد سفیدرود در حال حاضر حدود ۶۲۰ 
میلیون متر مکعب است که این عدد نسبت 
به سال گذشته که ۵۲۰ میلیون متر مکعب 
بود، حدود ۲۵ درصد افزایش داشته است که 
تا شرایط عادی فاصله زیادی خواهیم داشت.  
مدیرعامل آب منطقه ای گیلان با بیان اینکه 
با توجه به خشکسالی که کل کشور با آن درگیر 
است، ما نیز در این شرایط قرار داریم، افزود: 

با مدیریت صحیح و همراهی کشاورزان عزیز، 
می توانیم از این شرایط عبور کنیم و سال 
زراعی خوبی داشته باشیم.  وی با بیان اینکه: 
در سال های اخیر نشان داده که کشاورزان 
عزیز کاملاً با این شرایط آشنا و همراه بوده اند 
و امسال نیز با همیاری بیشتر کشاورزان، به 
نتایج بهتری خواهیم رسید.  وحید خرّمی در 
خصوص ساماندهی رودخانه پیربازار عنوان 
کرد: برای رفع آبگرفتی پیربازار و روستاهای 
اطراف آن ساماندهی رودخانه پیربازار بطول 
۸/۲ کیلومتر توسط سپاه، بسیج و گروه های 
جهادی در حال انجام است که لازم به ذکر 
 ، است به دلیل شیب کم رودخانه پیربازار
ضرورتی برای لایروبی کف رودخانه وجود 
ندارد و با تعریض رودخانه، تقویت دیواره ها 
و آزاد سازی تصرفات ساماندهی این مقطع 
از رودخانه با نظارت پیوسته مشاور ذی 
صلاح انجام می گیرد.  وی به اقدامات شرکت 
آب منطقه ای گیلان در حوزه مرکزی استان 
اشاره و افزود: هدف لایروبی این شرکت در 
حوزه مرکزی ۱۲۰ کیلومتر بوده که تا الان ۹۰ 
کیلومتر معادل ۷۰ درصد انجام شده است 
و ۶۰ درصد ایستگاه های پمپاژ در مدار بهره 
برداری قرار گرفته است که مابقی تا قبل از 
شروع فصل آبیاری در مدار بهره برداری قرار 

خواهند گرفت. 
در پایان وحید خرّمی مدیرعامل شرکت آب 
منطقه ای گیلان عنوان کرد: ایستگاه پمپاژ 
اسطلک با هزینه ای بالغ بر ۶۰ میلیارد ریال و 
وجود چالش های فراوان تا هفته آینده به بهره 

برداری خواهد رسید. 

مدیر شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه 
شمال شرق خبر داد: 

انتقال 285 میلیون لیتر انواع فرآورده  نفتی 
در تعطیلات 

منطقه  نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  مدیر 
شمال شرق گفت: در تعطیلات نوروز امسال بیش از ۲۸۵ 
میلیون لیتر انواع فرآورده های نفتی در حوزه عملکردی 
این منطقه توسط خطوط لوله انتقال یافته که این رقم در 
مدت مشابه سال قبل ۲۴۱ میلیون لیتر بوده است.  مهندس 
محمدمهدی جامعی افزود: بیش از۷۵میلیون لیتر این 
فرآورده ها مربوط به بنزین معمولی است که همین رقم در 
سال قبل ۶۲ میلیون لیتر بود. وی با اشاره به اینکه در همین 
مدت حدود ۱۴میلیون لیتر نفت سفید نیز انتقال یافته که 
نسبت به سال گذشته تغییری نداشته؛ اضافه کرد: سهم نفت 
ک)یورو۴( از این رقم حدود ۱۳۵میلیون لیتر  گازوئیل( پا گاز )
است که نسبت به پارسال ۳۵ میلیون لیتر بیشتر استجامعی 
ادامه داد: در تعطیلات نوروز امسال نفت گاز معمولی با ۲۷ 
میلیون لیتر کاهش نسبت به سال قبل به حدود ۴۸میلیون 

لیتر رسیده است.  

توزیع بیش از ۳۰۰۰ تن برنج وارداتی 
کستانی در سیستان وبلوچستان پا

رئیس سازمان جهاد کشاورزی سیستان و بلوچستان گفت: 
کستانی با قیمت مصوب در  بیش از ۳۰۰۰ تن برنج وارداتی پا
سطح استان سیستان وبلوچستان توزیع شد. علیرضا دهمرده 
افزود: با توجه به روند افزایش تقاضا برای کالاهای اساسی و 
پر مصرف در ایام و مناسبت های مختلف سال و در راستای 
کارگروه تنظیم بازار استان، علاوه  اجرایی کردن مصوبات 
بر کالاهای اساسی تنظیم بازار بخش کشاورزی توزیع برنج 
کستانی نیز با هدف کنترل قیمت ها، دسترسی آسان  وارداتی پا
کنون بیش از ۳۰۰۰ تن با قیمت مصوب  کالا در سطح استان تا
عرضه شده و همچنان ادامه دارد.  وی بیان کرد: برنج های 
کستانی با همکاری بازرگانان و واردکنندگان بومی  وارداتی پا
استان از محل گمرکات زاهدان و چابهار وارد شده و از طریق 
نمایشگاه های بهاره، فروشگاه های منتخب واجد الشرایط، 
تعاونی ها، اتحادیه ها، ادارات و دوایر دولتی به مصرف کنندگان 
شهری، روستایی و عشایری عرضه می شود. رئیس سازمان 
جهاد کشاورزی استان اظهار کرد: با توجه به استمرار عرضه این 
کالای پر مصرف در فروشگاه های مذکور، شهروندان سیستان 
کز، کالای مورد  و بلوچستان می توانند ضمن مراجعه به این مرا
نیازشان را با قیمت مصوب تهیه کنند. به گزارش ایسنا، به نقل از 
کید کرد: توزیع این محصول  جهاد کشاورزی استان، دهمرده تأ
پرمصرف تحت نظارت دقیق ناظرین و بازرسان مربوطه انجام 
می شود و خریداران می توانند با آرامش نسبت به تهیه این 
کالای ضروری اقدام کرده و در صورت مشاهده هرگونه تخلف یا 
افزایش قیمت، موارد را از طریق شماره تلفن ۱۲۴ جهت پیگیری 

و اعمال قانون اعلام کنند.

 کارشناس فوتبال معتقد است که سرمربی ترکیه ای پرسپولیس برای 
دیدار با نساجی شجاعت به خرج داد و از بازیکنان جوان در ترکیب تیمش 
کتور و سپاهان را بالا دانست.   استفاده کرد. وی همچنین احتمال لغزش ترا
تیم فوتبال پرسپولیس در هفته بیست و ششم لیگ برتر مهمان تیم نساجی 
گردان اسماعیل کارتال موفق شدند با ارائه نمایشی بهتر نسبت  بود که شا
به میزبان خود با تک گل علیرضا عنایت زاده پیروز از زمین بازی خارج شوند 
تا در جدول رده بندی به امتیاز ۵۱ برسند و به رقابت خود برای کسب عنوان 
کتور و سپاهان ادامه دهند. محمود کلهر پیشکسوت  قهرمانی با دو تیم ترا
، در رابطه با این بازی اظهار داشت: یکی از  پرسپولیس در گفت وگو با مهر
نکات مثبت کارتال در این بازی استفاده از بازیکنان جوان در ترکیب اصلی 
پرسپولیس بود. بازیکنانی مانند عنایت زاده و یعقوب براجعه می توانند در 
آینده کمک زیادی به پرسپولیس کنند و یک مربی چه ایرانی چه خارجی باید 

شجاع باشد تا از بازیکنان جوان در ترکیب تیمش استفاده کند. بازی در نیمه 
اول کیفیت خوبی نداشت اما در نیمه دوم پرسپولیس به مراتب بهتر از میزبان 
گرپسندانه ای را به نمایش گذاشت. کارهای  خود ظاهر شد و عملکرد تماشا
ترکیبی در بین بازیکنان پرسپولیس در نیمه دوم بسیار بالا بود و موقعیت های 
دیگری هم برای گلزنی داشت و در مجموع تیم شایسته پیروزی در این بازی 
پرسپولیس بود.  کلهر در رابطه با دیدار هفته آینده پرسپولیس مقابل سپاهان 
در ورزشگاه آزادی تهران گفت: پرسپولیس باید هرچه در توان دارد بگذارد و 
بازی های باقی مانده خود را پیروز شود. دیدار با سپاهان حکم فینال را دارد. 
کتور در بازی های باقی مانده بالا است و پرسپولیس  امکان لغزش سپاهان و ترا
گر پرسپولیس در بازی های باقی مانده خود  همچنان شانس قهرمانی دارد ا
امتیاز از دست ندهد به نظرم قهرمانی را باید برای این تیم دانست هرچند که 

رقبای این تیم برای کسب عنوان قهرمانی بسیار قدرتمند هستند. 

امکان لغزش
کتور و سپاهان؛  ترا

 اتفاق مثبتی که 
برای پرسپولیس 
افتاده است


